

Kurzvita DE/EN

Michael Zettel ist Country Managing Director des Technologiedienstleisters und Beraters Accenture in Österreich. Zettel studierte Wirtschaftsinformatik an der TU Wien und in Leeds. Nach Karrierestart bei Accenture war er unter anderem bei einem US-Technologieunternehmen tätig. Seit 2016 ist er Country Managing Director Accenture Österreich und seit Mai 2022 auch Präsident der American Chamber of Commerce in Austria.

Michael Zettel is Country Managing Director of the technology service provider and consultant Accenture in Austria. Zettel studied business informatics at the TU Vienna and in Leeds. After starting his career at Accenture, he worked at a US technology company, among others. He has been Country Managing Director of Accenture Austria since 2016 and has also been President of the American Chamber of Commerce in Austria since May 2022.